

Vretstorps IF
Styrelsen

Protokoll fört vid styrelsemöte 2008-04-08

Närvarande: Karin Knutsson, Roger Bäckbring, Ingvar Björk, Susanna Bergman, Karin Hedlund, Anette Wiberg och Per Edlund.

§1. Mötets öppnande

Ordförande Susanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet.

§2. Fastställande av dagordning

Följande dagordning föreslås och godkänns:

Mötets öppnande

Fastställande av dagordning

Val av protokolljusterare

Föregående protokoll

Vakanta platser

Sektionerna

Seniorspelaravtal

Ekonomi

SISU

Övriga frågor

Mötets avslutande

§3. Val av protokolljusterare

Roger Bäckbring väljs av Styrelsen till protokolljusterare jämte Ordföranden.

§4. Föregående protokoll

Susanna Bergman kollar upp lösningar gällande nätburar för material.

§5. Vakanta platser

Då det gäller valet av vice ordförande planerar Styrelsen att fråga Krister Eklund. Förslag till valberedningsdeltagare diskuteras.

§6. Sektionerna

Pingisen har haft avslutning.

Ett lag med pojkar och flickor födda 2000 och 2001 är på gång att starta upp. Ett föräldramöte har hållits och laget ska snart börja träna.

§7. Seniorspelaravtal

Diskussion kring hur det gått med seniorspelaravtal. Styrelsen inväntar information angående detta.

§8. Ekonomi

Kassör Ingvar Björk poängterar att ingen får handla till föreningen utan medgivande från Kassör eller Ordförande. Man får inte heller flytta eller låna pengar ur någon kassa. Om någon sektion behöver pengar ska det hämtas hos Kassören om inget annat är avtalat. Elkostnaden är nu alldeles för hög, viktigt att tänka på att släcka efter sig och inte låta bastun stå med aggregatet på.

Ett möte med sponsorn ICA har skjutits fram på grund av ombyggnationen på ICA. Ingvar Björk och Sanna Bergman ska representera styrelsen på detta möte.

§9. SISU

Karin Knutsson, Pia Lindström-Westerlund, Sanna Bergman och eventuellt Lena Bertilsson ska träffa SISU (Eija Feodoroff) denna månad och få mer info om hur vi kan ta hjälp av SISU.

§10. Övriga frågor

Sanna Bergman informerar om att Röda korsets utbildning om första hjälpen för barn är ombokad då den krockade med ledarutbildning. Nytt datum kommer upp på anslag i klubblokalen.

Sanna Bergman informerar om att signaler kommit från ledare om att förbands/förstahjälpensväskorna är bristfälliga. Kostnadsförslag från tre olika alternativ visas. Styrelsen beslutar att nya väskor måste köpas in. Sanna Bergman och Karin Knutsson beslutar vilken.

Ingvar Björk har tillsammans med Andreas Österlund varit på informationsmöte i Hallsberg gällande ny bollhall. Flera förslag finns men inget är bestämt. Just nu räknar man på det. Mer information kommer. Byggstart sommaren 2009 om allt går enligt planering.

Diskussion angående nya nycklar till klubblokalen. Ingvar Björk eller Sanna Bergman talar med Tomas Maltvik angående detta.

Diskussion kring pris för träningsoveraller och väskor för försäljning. Styrelsen beslutar att overallerna i centilongstorlek ska kosta 350 kr, de i storlek S-XL ska kosta 400 kr och väskorna ska kosta 180 kr.

En sponsorträff ska ordnas i samband med sista hemmamatchen i höst. Vi behöver vara ute i god tid med planering och inbjudan.

Inbjudan till jubileumsfesten ska skickas till alla sponsorer.

Lasse Johansson och Rolf Carlsson bör bjudas in till nästa styrelsemöte och avtackas.

Ingvar Björk och Sanna Bergman ordnar med inbjudan och presenter.

Jubileumstavlan kommer att finnas till försäljning i kiosken vid matcher.

Karin Knutsson tar upp en fråga från Andreas Österlund till diskussion gällande staket för att hindra bilar att köra in på fotbollsplanen. Mer diskussion vid nästa möte.

Sanna Bergman har varit i kontakt med Dieter Severin angående vänortsbyte med Gifhorn i Tyskland. Vi ska få mer info.

Per Edlund ber om tillåtelse att hyra buss till första seriematchen som är i Kopparberg. Detta bifalles.

Sanna Bergman tar upp diskussion angående uthyrningen av våra lokaler i relation till vårt samarbetsavtal med Folkets Hus. Tidigare regler kvarstår, det vill säga lokalen uthyres till styrelsemedlemmar och aktiva ledare för 400 kr. Den som hyr ansvarar för att återställa lokalen i ursprungsskick. Vi får inte konkurrera med Folkets Hus.

Styrketräningslokalen kommer att vara stängd under flicklägret 11-13/4. Anslag måste sättas upp om varför. Sanna Bergman talar med vaktmästarna angående detta.

§11. Mötes avslutande

Mötet avslutas. Nästa möte blir den 6/5 klockan 19.00.

Vid protokollet

Karin Hedlund

Justeras

Roger Bäckbring

Sanna Bergman

